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Per e-mail verzonden 

Mw. C. van Manen (FVD) 

 

 

 

Uw brief van 24 juni 2024 Ons kenmerk 1764043 

Uw e-mailadres  Bijlage  

Datum 27 juni 2024 Behandeld door Chiel Naber 

Onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen opvanglocaties Team Regie & Control 

    

Geachte mevrouw Van Manen, 

 

Hieronder vindt u de antwoorden op de vragen die u heeft gesteld in uw schrijven d.d. 24 juni 2024. 

 

Vraag 1. Is het college van mening dat de gevoerde wijze van communicatie, d.m.v. een 

algemene brief, een gewenste manier van communicatie is voor direct betrokkenen? 

We hebben gekozen voor een breed en zo transparant mogelijk proces waarin we zoveel mogelijk 

inwoners de kans willen bieden deel te nemen. Dat doen wij met 3 inloopbijeenkomsten, 1 online 

bijeenkomst en met een vragenlijst. Daarnaast hebben we ervoor gekozen de direct omwonenden en 

belanghebbenden van de drie genoemde mogelijke locaties schriftelijk te informeren.  

 

De locaties zijn uitdrukkelijk bedoeld om met inwoners in een eerste gesprek te komen over mogelijke 

opvanglocaties. Het zijn drie locaties die voldoen aan de criteria van het COA voor terreinen en 

gebouwen en de grondeigenaren zijn meegenomen in het proces. Uitkomst van de dialoog met 

inwoners kan zijn dat de locaties niet of minder geschikt zijn of dat juist andere locaties beter zijn. 

Maar ook een combinatie van locaties is een mogelijk alternatief.  

 

De gemeente neemt tot en met 13 juli de tijd om alle ideeën, argumenten, meningen en zorgen op te 

halen en verwerkt deze in een verslag. Dit verslag wordt openbaar. Uiteindelijk draagt het college een 

voorstel voor een of meerdere locaties voor aan de raad (in september/oktober). In haar afweging 

neemt het college de input van de inwoners mee.  
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Na dit besluit start het vervolgtraject. Wij willen de direct omwonenden en belanghebbenden op een 

zorgvuldige manier betrekken bij het voorbereiden van de locatie. We houden hierbij zoveel mogelijk 

rekening met hun wensen over het proces. 

 

2. Wat doet of gaat het college doen om de levende vragen en onrust onder inwoners in kaart 

te brengen en weg te nemen? 

Vanaf 13 juni is de communicatiecampagne gestart om alle ideeën, argumenten, meningen en zorgen 

op te halen. Inwoners kunnen hun vragen en zorgen met ons delen via de vragenlijst op 

www.nijkerk.eu/asielzoekers. Als eerste kunnen zij aangeven welke zaken zij belangrijk vinden bij het 

kiezen van een geschikte plek. Verder noemt de gemeente in de vragenlijst een aantal terreinen of 

gebouwen waar de opvang misschien zou kunnen komen, om de gedachten over mogelijke plekken 

op gang te brengen. Deelnemers kunnen aangeven wat ze van deze plekken vinden. Ook kan men 

eigen ideeën indienen voor een geschikte plek. Het kan gaan om gronden waar nu niks op staat, of 

om leegstaande gebouwen. Tot slot kunnen deelnemers hun algemene aandachtspunten doorgeven. 

Het invullen van de vragenlijst kan ook via de ‘Parta’-app. Deze is te downloaden in de App Store of 

Google Playstore. De vragenlijst is ook op papier beschikbaar. Mensen kunnen deze samen met een 

antwoordenvelop ophalen bij de receptie van het gemeentehuis in Nijkerk of bij het Paashuis in 

Nijkerk, Bibliotheek in Nijkerk, ’t Veense Hart in Nijkerkerveen, De Stuw in Hoevelaken of bij de 

Bibliotheek in Hoevelaken. 

 

Voor mensen die meer informatie, in gesprek of hulp bij het geven van een reactie willen organiseert 

de gemeente drie inloopbijeenkomsten en een online bijeenkomst. De inloopbijeenkomsten zijn op 27 

juni (de Schakel, Nijkerk), 2 juli (’t Veense Hart, Nijkerkerveen) en op 10 juli (De Stuw, Hoevelaken) 

van 16.00 – 20.00 uur. De online bijeenkomst is op 1 juli van 19.00 – 20.30 uur. Aanmelden is niet 

nodig. De link voor de online bijeenkomst komt op de website en in de app te staan. 

 

3. Hoe kan het dat het college een of meerdere zoeklocaties voor opvang van asielzoekers naar 

buiten heeft gebracht waarvan de grond niet/niet geheel in eigendom van de gemeente is? 

De gemeente heeft aan de hand van de criteria voor terreinen en gebouwen van het COA gekeken 

wat geschikte plekken zijn voor het realiseren van een opvang voor asielzoekers. Uit deze 

inventarisatie kwamen een aantal gronden die niet in bezit zijn van de gemeente. De gemeente is in 

gesprek gegaan met de grondeigenaren. Deze grondeigenaren staan ervoor open om met ons te 

kijken naar een invulling.  

 

4. Kan het college aangeven hoe het kan dat grondeigenaren niet allen vooraf persoonlijk op de 

hoogte zijn gesteld van de beoogde mogelijkheden? 

Op een van de kaartjes stond de markering niet goed aangegeven. Het was niet de bedoeling om 

deze grond bij het gebied te betrekken. Daarom is er ook geen contact geweest met deze 

grondeigenaar. We hebben dit inmiddels aangepast waardoor de grond van deze eigenaar niet meer 

in het aangegeven gebied valt. 

 

  

http://www.nijkerk.eu/asielzoekers
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5. Hoe gaat het college in de toekomst zorgdragen voor persoonlijke communicatie met 

inwoners die direct betrokken zijn bij beoogde plannen? 

Wij willen direct omwonenden zoals genoemd bij de vraag betrekken bij de verdere invulling van de 

gekozen locatie. Dat doen wij zoveel als mogelijk direct en persoonlijk en nemen daarin ook hun 

wensen in acht.  

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Nijkerk, 

de secretaris,         de burgemeester, 

 

 

 

de heer drs. J.G. de Jager   de heer mr. drs. G.D. Renkema 

 

 




